Частки аби-, де-, будь-, казна-, хтозна- в неозначених займенниках є префіксами, а частки -небудь, -сь — суфіксами. Займенники з частками аби-, де-, -сь пишуться разом (абичим, декого, хтось), а з частками будь-, казна-, хтозна-, -небудь — через дефіс (будь-кого, казна-що, хтозна-який, чому-небудь). У непрямих відмінках, ужитих з прийменником, неозначений займенник розпадається на три слова: будь-хто — будь до кого, будь з ким, будь на кому.

 

	                                 Неозначені займенники пишуться

	

	разом
	через дефіс
	окремо

	З частками аби-,
де-,
-сь
(Абищо, дехто, якийсь)
	З частками будь-,
казна-, хтозна-, -небудь
(Будь-що, казна- хто, хтозна-який, чий-небудь)
	Якщо між часткою і займенником стоїть прийменник

(Аби до чого, будь для кого, хтозна на якому)


